



Credit: Andreas Heddergott / TUM

DEUTSCH:

Hier ein spannendes Ereignis für unkonventionelles Denken, Gründungsaffine, Start-ups und Investor:innen: der TUM Entrepreneurship Day 2024 findet am 27. Juni statt. Unbedingt schon mal im Kalender vormerken!

Zusammen mit der UnternehmerTUM und den TUM Venture Labs laden wir alle Akteur:innen unseres gemeinsamen TUM Entrepreneurship-Ökosystems ein, neue Projekte, Gründungsideen und Start-ups vorzustellen. Ich bin schon sehr gespannt. Und natürlich sind auch interessierte Gäste von außerhalb herzlich willkommen zu diesem „Marktplatz der Zukunft“.

Unter dem Motto „Join the conversation, spark innovation!“ wollen wir dem unternehmerischen Geist der TUM und innovativen Geschäftsideen eine Bühne bieten. Dafür organisieren wir im Foyer des TUM Audimax am Innenstadtcampus wieder eine spannende Messe, begleitet von Workshops, Vorträgen und Diskussionsveranstaltungen rund ums Gründen. Und selbstverständlich wird es auch wieder die Pitch Competition „Pitch Perfect“ geben.

Noch bis 24. März können inhaltliche Programmbeiträge eingereicht werden. Alle Detailinfos finden Sie hier:

<https://collab.dvb.bayern/display/TUMforte/Call+for+Contributions+%7C+TUM+Entrepreneurship+Day%2C+27+June+2024>

#TUMEntrepreneurshipDay2024 #Gründungsaffine #Startups #Investoren
#UnternehmerTUM #TUMVentureLabs #Innovationsgeist #Zukunftsmarktplatz
#JoinTheConversation #SparkInnovation #PitchCompetition #PitchPerfect
#Netzwerken #Innovationsförderung #Gründungsideen

ENGLISH:

Here comes an exciting event for unconventional thinking, founders, start-ups, and investors: the TUM Entrepreneurship Day 2024 will take place on 27 June. Be sure to mark it in your calendar!

Together with UnternehmerTUM and the TUM Venture Labs, we are inviting all players in our joint TUM entrepreneurship ecosystem to present new projects, start-up ideas, and start-ups. I am already very excited. And, of course, interested guests from outside are also very welcome to this "marketplace of the future".

Under the motto "Join the conversation, spark innovation!" we want to provide a stage for the entrepreneurial spirit of TUM and innovative business ideas. To this end, we are once again organizing an exciting trade fair in the foyer of the TUM Audimax on the inner-city campus, accompanied by workshops, lectures, and discussion events on all aspects of founding a company. And, of course, there will also be the "Pitch Perfect" pitch competition again.

Content-related program contributions can be submitted until 24 March. You can find all the details here:

<https://collab.dvb.bayern/display/TUMforte/Call+for+Contributions+%7C+TUM+Entrepreneurship+Day%2C+27+June+2024>

Technische Universität München TUM Entrepreneurship Research Institute TUM
Entrepreneurship UnternehmerTUM TUM Venture Labs Helmut Schoenenberger
Philipp Gerbert Ulrich Meyer Anna-Sophie Rauschenbach
#TUMEntrepreneurshipDay2024 #Gründungsaffine #Startups #Investoren
#UnternehmerTUM #TUMVentureLabs #Innovationsgeist #Zukunftsmarktplatz
#JoinTheConversation #SparkInnovation #PitchCompetition #PitchPerfect
#Netzwerken #Innovationsförderung #Gründungsideen